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اگر به همین دختران جامعه کلام اهل بیت گفته شود که زکات جمال، عفاف و عفت است او هم قبول میکند اما وقتی ببیند

که با اختلاس و نجومی میخواهند فقر را بر او تحمیل کنند آن وقت دیگر این حرفها را هم نمیپذیرد.

آیت االله جوادی آملی از مراجع تقلید عنوان کرد؛ 

آیت االله جوادی آملی از مراجع تقلید در آخرین اظهارات خود 8 خرداد ماه در مورد موضوع حجاب گفت:

حوزه ها اگر حساب شده کار کنند، استقلال خودشان را حفظ کنند و تنها با خدا معامله کنند مردم هم احترام میگذارند.

به گزارش اسپادانا خبر، او ادامه داد:

حتی اگر به مسئله ای معتقد نباشند اما میدانند که قانون کشورها محترم است و رعایت می کنند اما با فشار نمیشود. اگر
به همین دختران جامعه کلام اهل بیت گفته شود که موی سر همچون صورت از زیبایی های یک خانم است ولی زکات جمال،
عفاف و عفت است، او هم قبول میکند اما وقتی ببیند که با اختلاس و نجومی میخواهند فقر را بر او تحمیل کنند آن وقت

دیگر این حرفها را هم نمیپذیرد.
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[1] حوزه علمیهبرچسب ها: 
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[3] فساد
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